
Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 15.januára 2025 

 

 

Miesto zasadnutia: Mestský úrad, Štefánikova trieda 60, Nitra 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: 1 

Neospravedlnení: 2 

Prizvaní / hostia: PaedDr. Mária Orságová, Mgr. Vladimír Ballay 

 

 

Program:  

 

1. Otvorenie  

2. Návrh nového modelu fungovania materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta  

    Nitry 

3. Návrh Dodatku č. 9 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Nitry č. 8/2019 o výške  

    príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov a nákladov v školách, v školských výchovno- 

    vzdelávacích zariadeniach a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v  

    školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry v znení  

    dodatkov č.1 až 8. 

4. Požiadavky OŠMaŠ do rozpočtu Mesta Nitry na rok 2025 pre potreby škôl a školských  

    zariadení   

5. Žiadosť Tenisovej akadémie Skalka o prenájom časti areálu Základnej školy, Tulipánová 1,  

    Nitra a o dotáciu na spolufinancovanie projektu z Fondu na podporu športu (doplnenie  

    žiadosti v zmysle uznesenia č. 29/2024-KMŠaV zo dňa 16.10.2024)  

6. Rôzne  

7. Diskusia 

8. Záver 

 

 

Zasadnutie komisie viedla: RNDr. Marta Rácová  – predsedníčka komisie. 

  

  

Priebeh zasadnutia: 

 

K bodu 1/ 

Otvorenie 
Predsedníčka komisie RNDr. Marta Rácová otvorila zasadnutie Komisie Mestského 

zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie (ďalej len „komisie“), privítala 

prítomných. Zaželala všetkým úspešný nový rok v pracovnom i v osobnom živote. 

Oboznámila členov s návrhom nového programu. V pôvodnom návrhu programu, uvedenom 

v pozvánke, sa mení bod č.2, ktorý nebude obsahovať informáciu, ale bude predložený celý 

hotový materiál o fungovaní materských škôl, ktorý odbor školstva predloží na zasadnutie 

mestskej rady a následne mestského zastupiteľstva. Tiež bude nanovo prerokovaný dodatok 

č.9 k VZN č.8/2019, nakoľko riaditeľka základnej umeleckej školy opätovne zvyšuje niektoré 

poplatky.  



Z dôvodu prítomnosti vedúceho odboru projektového a strategického riadenia Mgr. Vladimíra 

Ballaya navrhla predradiť bod č.5 za bod č.1 a tiež prerokovať časť bodu č. 6 Rôzne ohľadom 

využitia projektov Udržateľného mestského rozvoja v rámci Programu Slovensko na 

investičné zámery v školstve.  

Nikto z členov komisie nemal námietky k takto predloženému programu.  

 

 

K bodu 5/ 

Žiadosť Tenisovej akadémie Skalka o prenájom časti areálu Základnej školy, 

Tulipánová 1, Nitra a o dotáciu na spolufinancovanie projektu z Fondu na podporu 

športu (doplnenie    žiadosti v zmysle uznesenia č. 29/2024-KMŠaV zo dňa 16.10.2024)  

RNDr. Rácová – uviedla, že komisia na zasadnutí 16.10.2024 prerokovala žiadosť Tenisovej 

akadémie Skalka o prenájom časti areálu uvedenej základnej školy na vybudovanie telocvične 

a tenisového ihriska a o dotáciu na spolufinancovanie v rámci výzvy (Príloha č.1- zo dňa 

16.10.2024) a prijala k žiadosti nasledovné uznesenie: 

„Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a  Žiadosť Tenisovej akadémie Skalka o prenájom časti areálu ZŠ 

Tulipánová a o dotáciu na spolufinancovanie projektu z Fondu na podporu športu a 

uznesením č.29/2024 – KMŠaV  v r a c i a  žiadateľom materiál na doplnenie stanoviska 

Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport, Komisie Mestského zastupiteľstva 

v Nitre pre financovanie, správu majetku a podnikateľskú činnosť a stanoviska Rady školy pri 

Základnej škole, Tulipánová 1, Nitra.“ 

Informovala, že žiadateľ doložil požadované dokumenty (Príloha č.2) – uznesenie Komisie 

Mestského zastupiteľstva v Nitre pre financovanie, správu majetku a podnikateľskú činnosť č. 

164/2024 zo dňa 10.10.2024, ktorým komisia odporúča prenájom časti areálu školy pre 

Tenisovú akadémiu Skalka za stanovených podmienok,  uznesenie Komisie Mestského 

zastupiteľstva v Nitre pre šport č. 35/2024 zo dňa 20.11.2024 ktorým komisia odporúča 

schváliť zámer na prenájom časti parcely v zmysle prílohy  a schváliť zámer na poskytnutie 

dotácie formou spolufinancovania, súhlasné stanovisko riaditeľky Základnej školy, 

Tulipánová 1, Nitra k prenájmu časti areálu a súhlasné stanovisko Rady školy pri Základnej 

škole, Tulipánová 1, Nitra. Vyzvala Mgr. Ballaya k vyjadreniu. 

Mgr. Ballay – informoval, že na základe spoločných rokovaní a návrhu riaditeľky školy prišlo 

k zmene umiestnenia projektu – zrealizuje sa na mieste, resp. pozemku bývalej jedálne a 

skladu a tým by sa zachovalo súčasné ihrisko s umelou trávou. 

RNDr. Rácová – zaujímala sa o finančnú stránku projektu. 

Mgr. Ballay – uviedol, že projektová dokumentácia  bude podľa odhadov v hodnote 50 tisíc € 

a v súčasnosti Mesto nedisponuje financiami na prípravu PD na telocvičňu, ktorú by vedela 

prefinancovať z výziev. Zároveň zdôraznil, že nakoľko je to športová škola, tá telocvičňa je 

tam potrebná  a súčasný stav je nepostačujúci. 

Ing. Hatala – podotkol, že pani riaditeľka mala zámer na mieste spomínaného skladu 

vybudovať ďalšie učebne – či sa zmenilo niečo na tejto veci? 

PaedDr. Orságová – uviedla vyjadrenie pani riaditeľky – nakoľko má nové priestory 

vzniknuté zrekonštruovaním tretieho pavilónu, vie si to vyriešiť. 

 

Následne komisia prijala k predloženej žiadosti uznesenie: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a  Žiadosť Tenisovej akadémie Skalka o prenájom časti areálu ZŠ 

Tulipánová a o dotáciu na spolufinancovanie projektu z Fondu na podporu športu a 

uznesením č.1/2025 – KMŠaV  s ú h l a s í  s prenájmom časti areálu ZŠ Tulipánová na 



vybudovanie telocvične a tenisového ihriska a s poskytnutím dotácie vo výške 

spolufinancovania projektu na základe výzvy z Fondu na podporu športu na výstavbu 

športovej infraštruktúry.  

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 10,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 6/ 

Rôzne – z dôvodu prítomnosti Mgr. Ballaya 

RNDr. Rácová – informovala, že sa uskutočnilo pracovné stretnutie s primátorom mesta 

ohľadom finančného pokrytia investičných akcií školstva v rámci projektov Udržateľného  

mestského rozvoja z Programu Slovensko a z dôvodu návrhu prijatia úveru použitého na 

financovanie pripravených projektov rozvoja školských budov a areálov. Pôjde 

o spolufinancovanie investičných akcií – zateplenie 3 materských škôl (MŠ Piaristická – 

spolufinancovanie 40 724 €, MŠ Vansovej – spolufinancovanie 56 470 €, MŠ Alexyho – 

spolufinancovanie 36 037 €), rekonštrukcia 2 školských kuchýň (ZŠ Beethovenova – 

spolufinancovanie 66 460 €, ZŠ Nábrežie mládeže – zahŕňa aj rozšírenie školskej jedálne – 

spolufinancovanie 1 125 126 €) a jedného areálu základnej školy (ZŠ Cabajská – vybudovanie 

športového areálu – spolufinancovanie 19 899 €). Spolufinancovanie spolu by bolo vo výške 

1 milión 350 tisíc €. Zostávajú nám investičné akcie – MŠ Staromlynská a MŠ Golianova, na 

to by sme mohli využiť avizované výzvy ministra školstva na rozšírenie kapacít materských 

škôl z dôvodu zavedenia povinného predprimárneho vzdelávania od 3 rokov veku dieťaťa. Pri 

MŠ Staromlynská a s ňou spojená rekonštrukcia budovy bývalého archívu s následným 

premiestnením detí do týchto priestorov bude potrebné vedieť presné požiadavky, lebo má 

informáciu, že sa tam malo robiť aj podkrovie určené na spánok detí a namiesto štyroch 

plánovaných tried tam majú vzniknúť tri triedy.  Plánované náklady sú príliš vysoké - vo 

výške 2,5 mil €. Požaduje predložiť komisii nový projekt materskej školy v bývalom archíve 

po zapracovaní zmien a tiež rozpísaný rozpočet po položkách vo výške 2,5 mil € - je 

neprimerane vysoký vzhľadom na to, že sa prerába postavená budova. 

Mgr. Ballay – doplnil informácie z výzvy Programu Slovensko. Mesto podá žiadosť 

o financovanie rekonštrukcií  troch materských škôl, dvoch školských kuchýň a jedného 

areálu školy. Budú písať na MŠVVaM SR ohľadom bližších informácií o výzve. V Krškanoch 

sa rieši aj parkovisko, komunikácie a zeleň - celé je to v hodnote 2,5 milióna €. Budeme však 

musieť pristúpiť k zmene projektu. Minister školstva avizoval, že už nebude výzva na 

rozšírenie kapacít materských škôl, ale bude potrebné pristúpiť k navýšeniu štátneho rozpočtu 

v rezorte školstva. Pri MŠ Golianova bola požiadavka zmeniť prístavbu a zateplenie budovy, 

ale ostáva aktuálne rozšírenie kapacít tejto materskej školy. 

 

Komisia prijala nasledovné uznesenie: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   požiadavky na financovanie investičných akcií v rámci výziev 

Udržateľného mestského rozvoja z Programu Slovensko a v rámci návrhu prijatia úveru  a 

uznesením č.2/2025 – KMŠaV  o d p o r ú č a  Mestskému zastupiteľstvu v Nitre    

a) v y č l e n i ť  finančné prostriedky vo výške 1 milión 350 tisíc € na spolufinancovanie 

investičných akcií – rekonštrukcie troch materských škôl, dvoch školských kuchýň a jedného 

areálu školy,  

b) p r i p r a v i ť   podklady pre MŠ Golianova a MŠ Staromlynská (Dolné Krškany - archív) 

z dôvodu možného vyhlásenia výzvy  na  rozšírenie kapacít materských škôl. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 10,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 



K bodu 2/ 

Návrh nového modelu fungovania materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta 

Nitry na princípe právnej subjektivity  
RNDr. Rácová – uviedla, že doteraz sa komisia zaoberala predloženým zámerom nového 

modelu fungovania materských škôl na princípe právnej subjektivity, materiál bol dopĺňaný 

o požadované údaje, prerokovaný na verejnom pracovnom stretnutí, prerokovaný 

s dotknutými odbormi mestského úradu a naposledy bol predložený komisii pre financovanie, 

správu majetku a podnikateľskú činnosť dňa 7.1.2025. Informovala o diskusii na zasadnutí 

uvedenej komisie, pripomienkach k zámeru. Po prerokovaní Komisia Mestského 

zastupiteľstva v Nitre pre financovanie, správu majetku a podnikateľskú uznesením č.2/2025 

odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Nitre schváliť nový model fungovania materských škôl 

Mesta Nitry na princípe právnej subjektivity podľa predloženého návrhu, ktorý spracoval  

odbor školstva. Prezentovala hotový materiál (Príloha č.3), ktorý bude predložený na 

rokovanie mestskej rady dňa 21.1.2025 a následne mestského zastupiteľstva dňa 30.1.2025. 

Bude nasledovať veľká príprava na zrealizovanie zmien v právnom postavení materských škôl 

ako samostatných rozpočtových organizácií, vytvoria sa spojené školy v ôsmich subjektoch, 

poverí sa osem riaditeliek a do šiestich mesiacov sa uskutočnia výberové konania. Tomuto 

procesu napomohla nová legislatíva účinná od 1.1.2025, ktorá umožňuje spájanie škôl 

rovnakého typu jednoduchším procesom.  

PaedDr. Orságová – doplnila niektoré informácie z predloženého materiálu ohľadom výhod 

nového modelu. 

Doc. PhDr. Welnitzová, PhD. – upozornila na prezentované nesúhlasné názory z prostredia 

niektorých materských škôl, ktoré majú pocit nespravodlivosti pri výbere hlavnej – kmeňovej  

materskej školy, prípadne pri výbere poverenej riaditeľky, vyjadrujú obavy z budúceho 

možného poklesu počtu detí a následne ďalšej existencii materskej školy, taktiež z možného 

uprednostňovania kmeňových škôl a ich zvýhodňovania pred elokovanými pracoviskami. 

RNDr. Rácová – uviedla, že teraz nastala zmena v modeli  - nebudú elokované pracoviská 

popri hlavných - kmeňových materských školách, ale budú spojené školy, ktoré budú 

rovnocenné. Taktiež bude do pol roka vyhlásené výberové konanie, tak sa budú môcť 

prihlásiť všetky riaditeľky, ktoré budú mať záujem o funkciu riaditeľky. Rozpočet spojených 

škôl umožní  vzájomne si pomáhať pri financovaní potrieb. Obavy nie sú namieste. Je 

prirodzené, že to bude náročné, proces sa bude formovať aj dva roky, ale je potrebné pomáhať 

riaditeľkám aj zo strany komisie a odboru školstva.  

PaedDr. Orságová – podotkla, že k povereniu riaditeľky spojenej školy pristupoval odbor 

školstva veľmi zodpovedne a na základe doterajších skúseností s kvalitou práce riaditeliek. 

Uviedla príklad MŠ Dobšinského, ktorá tým, že je novovybudovaná, bude vedieť finančne 

pomôcť aj MŠ Vansovej, MŠ Platanova a MŠ Belopotockého, ktoré si budú vyžadovať 

zvýšené nároky na prevádzku, resp. opravy. Tiež sú veľmi dôležité aj benefity pre 

zamestnancov materských škôl vyplývajúce z kolektívnej zmluvy pri počte nad 49 

zamestnancov v organizácii. 

RNDr. Rácová – upozornila, že v prípade potreby je tu zriaďovateľ, ktorý bude riešiť 

vzniknuté problémy. Môže sa stať, že poklesne počet detí, ale materská škola nezanikne. 

PaedDr. Orságová – doplnila, že pri problémoch s financovaním má zriaďovateľ možnosť 

zadržať časť financií a použiť ich tam, kde to bude potrebné. Našu aktivitu sledujú aj ostatné 

krajské mestá a tiež pôjdu týmto smerom.   

Mgr. Ajdariová – uviedla, že navštevuje pracovne materské školy a mnohé riaditeľky vítajú 

tento model, budú si môcť samy hospodáriť, je to skôr o riaditeľkách materskej školy a ich 

nastavení. 

RNDr. Rácová – poďakovala sa za všetky pripomienky a prípravu celého materiálu.  

 



Komisia prijala k predloženému materiálu uznesenie: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a  Návrh nového modelu fungovania materských škôl v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Mesta Nitry na princípe právnej subjektivity a uznesením č.3/2025 – KMŠaV   

o d p o r ú č a  Mestskému zastupiteľstvu v Nitre  s ch v á l i ť  Nový model fungovania 

materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry na princípe právnej subjektivity 

podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 9,   proti: 0,   zdržal sa: 1 

 

 

K bodu 3/ 

Návrh Dodatku č. 9 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Nitry č. 8/2019 o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov a nákladov v školách, v školských výchovno-

vzdelávacích zariadeniach a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v 

školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry v znení 

dodatkov č.1 až 8. 

RNDr. Rácová – uviedla, že komisia sa už 6.11.2024 vyjadrila k uvedenému dodatku 

(Príloha č.4), ale vzhľadom na pretrvávajúci nedostatok finančných prostriedkov 

poskytovaných z podielových daní určených podľa koeficientov na počet žiakov a neustálu 

potrebu dofinancovávať školu zo strany zriaďovateľa požaduje riaditeľka základnej umeleckej 

školy zvýšenie príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, resp. poplatkov žiakov v kategórii 

nad 25 rokov. Taktiež je potrebné vzhľadom na zvýšené náklady zvýšiť aj príspevok na 

čiastočnú úhradu na činnosť v školskom klube detí. Z týchto dôvodov je potrebné sa znovu 

vrátiť k dodatku č.9. 

Ing. Hatala – informoval sa, či na základe tohto zvyšovania poplatkov už nebude potrebné zo 

strany Mesta dofinancovávať? 

PaedDr. Orságová – upresnila, že by to zvýšenie poplatkov malo priniesť 150 tisíc € do 

rozpočtu školy, malo by to byť dostatočné. 

Ing. Hatala – zaujímal sa, čo v prípade, ak sa na základe zvýšenia poplatkov žiaci odhlásia zo 

školy? 

RNDr. Rácová – podotkla, že v tomto prípade následne klesnú pedagógom úväzky a bude 

musieť riaditeľka urobiť racionalizačné opatrenia - prepúšťať, lebo Mesto nebude môcť stále 

dofinancovávať. Zároveň na podnet PaedDr. Orságovej navrhla prizvať riaditeľku ZUŠ na 

ďalšie zasadnutie komisie.  

 

Komisia prijala k materiálu uznesenie: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a  Návrh Dodatku č.9 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Nitry         

č. 8/2019 o výške príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov a nákladov v školách, v školských 

výchovno-vzdelávacích zariadeniach a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v 

školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry v znení 

dodatkov    č.1, 2, 3, 4, 5, 6, 7 a 8     a    uznesením  č.4/2025 – KMŠaV     o d p o r ú č 

a   Mestskému zastupiteľstvu   v   Nitre   u z n i e s ť  s a   n a    v y d a n í    Dodatku č.9 

k Všeobecne záväznému nariadeniu  Mesta Nitry č. 8/2019 o výške príspevku na čiastočnú 

úhradu výdavkov a nákladov v školách, v školských výchovno-vzdelávacích zariadeniach 

a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v školských účelových zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry v znení dodatkov  č. 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7 a 8.   

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 10   proti: 0,   zdržal sa: 0 



Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

s c h v a ľ u j e  návrh prizvať na zasadnutie komisie dňa 9.apríla 2025 riaditeľku Základnej 

umeleckej školy Jozefa Rosinského, Vajanského 1, Nitra, kde bude informovať o finančnom 

zabezpečení školy v danom období. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 10   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 4/ 

Požiadavky OŠMaŠ do rozpočtu Mesta Nitry na rok 2025 pre potreby škôl a školských     

zariadení   

RNDr. Rácová – uviedla, že na poslednom zasadnutí mestského zastupiteľstva 12.12.2024 

bolo z návrhu rozpočtu Mesta na rok 2025 vypustených viacero položiek odboru školstva, 

ktoré sú nevyhnutné na zabezpečenie činnosti a je potrebné ich na najbližšom zasadnutí 

mestského zastupiteľstva doplniť do rozpočtu Mesta na rok 2025. Menovala položky, ktoré sa 

budú predkladať na rokovaní mestského zastupiteľstva v rámci požiadaviek na doplnenie 

rozpočtu: 

- dofinancovanie troch základných škôl, ktorým nepostačuje normatívny príspevok – 

dofinancovanie vo výške 300 tisíc €, 

- dofinancovanie Elokovaného pracoviska, Hydinárska 39, Nitra ako súčasť ZŠ s MŠ Na 

Hôrke 30, Nitra vo výške 60 tisíc €,  

- zaradenie finančnej čiastky vo výške 20 tisíc € ako dotáciu na spoluprácu s mládežníckymi 

organizáciami, 

- zaradenie finančnej čiastky vo výške 10 tisíc € na realizáciu projektov v rámci grantového 

programu Mladí nitrianski filantropi realizovaného v spolupráci s Nitrianskou komunitnou 

nadáciou. 

PaedDr. Orságová – informovala, že po zmene legislatívy v rámci financovania neštátnych 

škôl z podielových daní obce máme úsporu 254 140 €. 

 

Komisia prijala k bodu uznesenie: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a  Požiadavky OŠMaŠ do rozpočtu Mesta Nitry na rok 2025 pre potreby škôl 

a  školských  zariadení, uznesením č.5/2025 – KMŠaV  o d p o r ú č a   Mestskému 

zastupiteľstvu v Nitre  z a r a d i ť  Požiadavky OŠMaŠ do rozpočtu Mesta Nitry na rok 2025 

pre potreby škôl a školských zariadení  v zmysle predloženého  návrhu a  o d p o r ú č a   

finančnú čiastku vo výške 254 140 € po úprave rozpočtu pre neštátne školy a školské 

zariadenia presunúť do položky Opravy a údržba školských budov.  

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 10,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 6/ 

Rôzne - pokračovanie 

 

Mgr. Ajdariová – nakoľko sa dlhodobo venuje osobám so zrakovým postihnutím 

a nevidiacim, v rámci svojej práce navštevuje aj materské školy. Deti s týmto postihnutím 

končia predprimárne vzdelávanie v materských školách a navrhla vytvoriť podmienky na ich 

vzdelávanie a začlenenie do bežnej základnej školy tak, ako sú začlenené deti s iným 

zdravotným znevýhodnením. V spolupráci s odborom školstva by sa mohla jedna základná 

škola vybaviť pomôckami na vzdelávanie takýchto detí, nakoľko dnes je množstvo 

moderných kompenzačných pomôcok pre nevidiacich a slabozrakých. Aktuálne by to bolo od 



septembra 2026, dovtedy by sa mohli pripraviť podmienky na vzdelávanie a vybaviť školu 

kompenzačnými pomôckami, na ktoré by sa vyčlenili financie z rozpočtu. Tieto deti sú 

vzdelávateľné, majú vypracovaný vzdelávací program, len potrebujú vhodné podmienky.  

PaedDr. Orságová – uviedla, že na najbližšej porade s riaditeľmi základných škôl bude 

prezentovať tento zámer a bude následne informovať o možnostiach takéhoto vzdelávania.  

RNDr. Rácová – podotkla, že ako stredná škola mali skúsenosti so vzdelávaním žiaka so 

zrakovým postihnutím. Mal vytvorené špeciálne podmienky. Zmaturoval a absolvoval aj 

vysokú školu. Bola to výzva pre pedagógov. Veľa záleží na učiteľovi a ostatných žiakoch, ako 

to prijmú, ale ideálne by bolo integrovať ich do bežnej triedy.  

 

 

K bodu 7/ 

Diskusia 

 

Nikto z členov komisie nemal diskusný príspevok. 

 

 

K bodu 8/ 

Záver 

RNDr. Rácová  - poďakovala sa prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

......................................                                           ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 15.1.2025  

 

 

Uznesenie č.1/2025 – KMŠaV 
   

K bodu 5/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   

Žiadosť Tenisovej akadémie Skalka o prenájom časti areálu ZŠ Tulipánová a o dotáciu 

na spolufinancovanie projektu z Fondu na podporu športu 

s ú h l a s í   

s prenájmom časti areálu ZŠ Tulipánová na vybudovanie telocvične a tenisového 

ihriska a s poskytnutím dotácie vo výške spolufinancovania projektu na základe výzvy 

z Fondu na podporu športu na výstavbu športovej infraštruktúry.  

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                    RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 15.1.2025  

 

 

Uznesenie č.2 /2025 – KMŠaV 
   

K bodu 6/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

požiadavky na financovanie investičných akcií v rámci výziev Udržateľného 

mestského rozvoja z Programu Slovensko a v rámci návrhu prijatia úveru   

o d p o r ú č a   

Mestskému zastupiteľstvu v Nitre    

a) v y č l e n i ť   

finančné prostriedky vo výške 1 milión 350 tisíc € na spolufinancovanie investičných 

akcií – rekonštrukcie troch materských škôl, dvoch školských kuchýň a jedného areálu 

školy  

b) p r i p r a v i ť    

podklady pre MŠ Golianova a MŠ Staromlynská (Dolné Krškany - archív) z dôvodu 

možného vyhlásenia výzvy  na  rozšírenie kapacít materských škôl. 

.  

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 15.1.2025  

 

 

Uznesenie č.3 /2025 – KMŠaV 
   

K bodu 2/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   

Návrh nového modelu fungovania materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Mesta Nitry na princípe právnej subjektivity  

o d p o r ú č a   

Mestskému zastupiteľstvu v Nitre   

s ch v á l i ť   

Nový model fungovania materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry na 

princípe právnej subjektivity podľa predloženého návrhu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 15.1.2025  

 

 

Uznesenie č.4/2025 – KMŠaV 
   

K bodu 3/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   

Návrh Dodatku č.9 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Nitry č. 8/2019 o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov a nákladov v školách, v školských výchovno-

vzdelávacích zariadeniach a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v 

školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry v znení 

dodatkov  č.1, 2, 3, 4, 5, 6, 7 a 8 

o d p o r ú č a    

Mestskému zastupiteľstvu v Nitre    

u z n i e s ť  s a   n a    v y d a n í     

Dodatku č.9 k Všeobecne záväznému nariadeniu  Mesta Nitry č. 8/2019 o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov a nákladov v školách, v školských výchovno-

vzdelávacích zariadeniach a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady 

v školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry v znení 

dodatkov  č. 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7 a 8.   

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                    RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 15.1.2025  

 

 

Uznesenie č.5/2025 – KMŠaV 
   

K bodu 4/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   

Požiadavky OŠMaŠ do rozpočtu Mesta Nitry na rok 2025 pre potreby škôl 

a školských  zariadení  

o d p o r ú č a    

Mestskému zastupiteľstvu v Nitre   

z a r a d i ť   

Požiadavky OŠMaŠ do rozpočtu Mesta Nitry na rok 2025 pre potreby škôl 

a školských zariadení  v zmysle predloženého  návrhu  

o d p o r ú č a    

finančnú čiastku vo výške 254 140 € po úprave rozpočtu pre neštátne školy a školské 

zariadenia presunúť do položky Opravy a údržba školských budov.  

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 


